
 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 
25 januari 2018  

nr 2/2018 
 

 

 

Sammanträde torsdagen den 25 januari 2018 kl. 17.30-19.55.   
Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
 
Ledamöter 

 
Ersättare 

  

Elvir Kazinic (S), ordförande 

Benjamin Dousa (M), vice ordförande 

Kerstin Aggefors (S) 

Staffan Svärd (S) 

Galina Monsalves-Leal (S) 

Martin Michel (MP) 

Ahmet Music (MP) §§ 6-20 

Niklas Thorén (M) 

Aleks Sakala (M) 

Tatjana Kovacic (M)  

Mats Rydelius (M) 

Asi Rebbati (L) 

Estanislao Mboro (S) 

Soma Amin (S) 

Daniel Katebi (S) 

Kyllikki Iroegbu (S) 

Tomas Beer (MP) §§ 6-20
 

Lara Siadat (MP) 

Ahmed Sharaf Abdi (V) 

Sinan Tayeb (M) 

Banar Sabet (C) 

Sofia Tahko (KD) 

  

    

    
Tjänstgörande ersättare 

Jean-Robert Nino (M) för Kerstin Thuvfesson (M). Tomas Beer (MP) för Ahmet 

Music (MP) §§ 1-5. 

 Tjänstgörande ersättare 
 

     
Tjänstemän  Tjänstemän 
Slutet sammanträde §§ 1-5: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, strateg Ingrid Friberg 

§§ 3-4 och nämndsekreterare Tove Nilsson.                                                                                                             
 

Öppet sammanträde §§ 6-20: stadsdelsdirektör Ulla Thorslund, strateg Ingrid Friberg, 

ekonomichef Alex Baena, kanslichef Johan Hernman, avdelningschef Susanne 

Tengberg, avdelningschef Aila Laukkonnen, tf. avdelningschef Annika Björklund, 

personalchef Tiina Palmqvist, registrator Julia Jonsson, administrativ sekreterare 

Monica Holst och nämndsekreterare Tove Nilsson.    

 Stadsdelsdirektör Olle Johnselius, Verner Stadthagen, Ulrica Axelsson, Gunilla 

Davidsson, Kerstin Alnervik, Susanne Tengberg 

 
Personalföreträdare  

Öppet sammanträde §§ 7-24: Riitta Eddib (Kommunal) och Anders Bengtsson 

(lärarförbundet).  

 Personalföreträdare 

 
Utses att justera  

 Annica Wahlter, SKTF, Riitta Eddib, Kommunal, Claes Palm, SACO, Anders 

Bengtsson, Lärarförbundet 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M)  Utses att justera  
   

Dag för justering    
2018-01-31 kl. 8:30 

 

 Sekreterare 

 

 
Ordförande  

         
 Vice ordförande  

 

 

 

      Paragrafnr 1-20 Antal blad 26 

 
   

Vice ordförande 
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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 25 januari 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 20:00  

 

Plats: Folkets Husby, Edvard Griegsgången 16, Husby centrum 

 
   
 

Närvarande: 

Se bilaga 1 

 

§§ 8, 9, 10 och 12  

 

Justerat den 25 januari 2018  

 

 

 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) 
 
 
 

Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 
  
 
 

 

 Sekreterare 

   

   

   Paragrafnr      Antal blad  
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§ 1  
Val av justerare och dag för justering 
 
Beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och vice ordföranden Benjamin Dousa (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdag  

31 januari 2018 klockan 08.30. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

19 december 2017 justerats den 21 december 2017 och att protokollet från 

stadsdelsnämndens sammanträde den 2 januari 2018 justerats den  

2 januari 2018.    
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§ 3 
Lex Sarah-utredning enligt 14 kap. 6 § socialtjänstlagen (SoL) 
Utredning av rapport om missförhållande eller påtaglig risk för missförhållande 

inom socialtjänsten 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-635-2017 
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§ 4  
Lex Sarah- information från enskild verksamhet enligt 14 kap. 5 § 
socialtjänstlagen (SoL) 
Information om rapport om missförhållande inom SIS ungdomshem Fagered 
 
Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och 

protokollsutdraget publiceras inte på grund av sekretess.  

Dnr 1.2.2.-535-2017 
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§ 5 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  
 
Ärendet 
Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 27 december 2017, den 10 

januari 2018 och den 24 januari 2018.  

 
Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17.45 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 19.35.  
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§ 6 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen: 

 Ulla Thorslund hälsade hela nämnden välkommen till en utbildning i juridik 

för förtroendevalda den 19 februari 2018 i förvaltningshuset på 

Borgarfjordsgatan 14 i Kista. Förvaltningen bjuder deltagarna på kaffe och 

smörgås från klockan 17.00. Utbildningen, som leds av en av stadens 

jurister, börjar klockan 17.30. 

 Ulla Thorslund berättade att stadsdelsförvaltningens nya organisation 

beslutades efter MBL-förhandling den 20 december 2017. En organisations-

skiss redovisas vid nästa sammanträde den 22 februari 2018, då namnen på 

de nya avdelningarna ska vara klara.  

 Ordföranden Elvir Kazinic (S) tackade Soma Amin (S) för hennes 

engagemang i stadsdelsnämnden. Soma Amin flyttar inom kort till en annan 

kommun och hennes uppdrag i stadsdelsnämnden avslutas i februari.  

 

Frågor från nämnden: 

 Vice ordföranden Benjamin Dousa (M) frågade om förvaltningen planerar 

att söka medel från Stockholms stads trygghetsfond för att genomföra lokala 

trygghetsåtgärder.  

Svar: Ulla Thorslund svarade att det finns sådana planer, som redovisas i 

verksamhetsplanen för 2018.  
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§ 7 
Inkomna medborgarförslag 
 

Inga inkomna medborgarförslag fanns att anmäla.  
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§ 8 
Verksamhetsberättelse med bokslut år 2017 för Rinkeby-Kista 
stadsdelsnämnd 
 

Beslut 

1. Verksamhetsberättelse med bokslut för år 2017 godkänns och överlämnas 

till kommunfullmäktige och revisorerna 

2. Överföring av resultatenheternas samlade resultat till resultatfonden 

godkänns i enlighet med vad som redovisas i bilaga 2 

3. Stadsdelsnämnden beslutar nedskriva osäkra fordringar om 1 140 141 kr 

4. Omedelbar justering 

 

Ärendet  
Stadsdelsförvaltningen bedömer att tre av kommunfullmäktiges fyra 

inriktningsmål uppfyllts under året: 

1. Ett Stockholm som håller samman  

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet har uppnåtts under året, eftersom 

fem av de sju verksamhetsområdesmålen som är kopplade till inriktningsmålet 

har uppnåtts.  Verksamhetsområdesmålet "Tidiga sociala insatser skapar jämlika 

livschanser för alla" har endast delvis uppnåtts och "Stockholm är en stad med 

levande och trygga stadsdelar" har inte uppnåtts alls. 

2. Ett klimatsmart Stockholm 

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet uppnåtts. Samtliga sex 

verksamhetsområdesmål har uppfyllts. 

3. Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet uppnåtts. Fyra av 

verksamhetsområdesmålen har uppfyllts medan målet "I Stockholm är det enkelt 

att utbilda sig genom hela livet" delvis uppfyllts. 

4. Ett demokratiskt hållbart Stockholm 

Förvaltningen bedömer att inriktningsmålet endast delvis uppfyllts. Av de åtta 

målen för verksamhetsområdet är sju delvis uppfyllda. Det 

verksamhetsområdesmål som har uppfyllts är "Stockholm är en jämställd stad 

där makt och resurser fördelas lika". 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 22 januari 2018.  

Dnr 1.2.1.-004-2018.  
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Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag 

Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) och ledamoten Asi Rebati (L) 

lämnade ett gemensamt särskilt uttalande: 

 

Socialdemokraterna missköter tryggheten 

 

De senaste åren har präglats av kraftigt ökande otrygghet i Järvaområdet med 

fler mord och skjutningar, ökad brottslighet och mer narkotikaförsäljning i våra 

områden. Lokala företagare stänger ner sin verksamhet och en kraftig majoritet 

av medborgarna känner sig otrygga på kvällarna i stadens medborgarunder-

sökning och i verksamhetsuppföljningen. 

 

Alliansen har en politik för att öka tryggheten i hela Stockholm, inte bara 

innanför tullarna. Hade det som idag händer i Rinkeby-Kista istället varit vardag 

i innerstaden så hade det aldrig accepterats. Bibliotek, skolgårdar, torg och 

centrala stråk, idrotts- och simhallar måste prioriteras för att fredas från 

otrygghet. 

Den polisiära närvaron i ytterstaden behöver öka med fler poliser som bevakar 

och patrullerar våra gator, särskilt under kvällar och helger. Även förebyggande 

insatser måste väsentligt utökas och göras effektivare med fokus sysselsättning 

och etablering. Socialdemokraterna har svikit oss Rinkeby-Kistabor i trygghets-

frågorna, det visar sig väldigt tydligt också i verksamhetsuppföljningen. Få 

känner sig trygga och få känner sig nöjda med att saker och ting är hela och 

rena. Det måste det bli ändring på. 

Ersättaryttrande 1  
Ersättaren Banar Sabet (C) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden hade 

hon ställt sig bakom moderaternas och liberalernas gemensamma särskilda 

uttalande.  

 
Ersättaryttrande 2 
Ersättaren Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden 

hade hon ställt sig bakom moderaternas och liberalernas gemensamma särskilda 

uttalande.  
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§ 9 
Inrättande av förskola på Kista Äng 
Genomförandeärende 

 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att hyra en förskola av 

fastighetskontoret i Stadsutveckling i Stockholm AB:s bostadskvarter på 

Kista Äng till en årshyra första året om 1 487 607 kr. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Kista växer och det innebär att fler förskoleplatser behöver tillskapas. En 

förslagshandling är framtagen som visar att det är möjligt att tillskapa en 

förskola om fyra avdelningar i Stadsutveckling i Stockholm AB:s kvarter på 

Kista Äng till en årshyra första året om 1 487 607 kr. Tillträde och verksam-

hetsstart bedöms ske hösten 2022. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 19 december 2017.  

Dnr 2.6.-531-2015  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S), ledamoten Martin Michel m.fl. (MP) och 

ledamoten Niklas Thorén (V) lämnade ett gemensamt särskilt uttalande: 

 

Enligt ärendet planeras 2 förskolor på Kista Äng, varav detta är den första 

fristående förskolan med 4 avdelningar, ca 72 barn.  

 

Vi anser att höga miljökrav ska ställas på byggnader som ska vara barns dagliga 

vistelseplats och som ska användas under flera decennier framöver. 

 

Detta är i linje med Stockholms stads miljöprogram, som har högt satta mål 

exempelvis vad gäller energianvändning, giftfritt Stockholm och sund 

inomhusmiljö. Miljöprogrammet, som alla stadens nämnder ska följa, slår fast 

att det är prioriterat att minska förekomsten av farliga ämnen på förskolor, bland 

annat genom att ställa krav i upphandling och vid byggande.  
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Särskilt viktigt är att så kallade utfasningsämnen inte ska förekomma i 

byggnaden. Utfasningsämnen betraktas som särskilt farliga och definieras av 

Kemikalieinspektionen – det är ämnen som kan ge cancer, minska chansen att få 

barn, att foster skadas mm. 

 

Vi ser gärna att byggnaden drar nytta av solvärme/solel. 

 

Skolgården planeras så att den är solbelyst minst några timmar per dag och att 

gårdens storlek är lämpad för det antal barn som ska vistas på gården.  
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§ 10 
Ny servicebostad enligt lagen om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) på Kista Äng 
Genomförandeärende 

 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att hyra en servicebostad med 

tolv lägenheter samt en gemensamhetslokal med personalutrymmen på  

Kista Äng av fastighetskontoret till en preliminär årlig hyreskostnad om 

1 643 848 kr. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Förvaltningen föreslår att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att hyra en 

servicebostad med tolv lägenheter samt en gemensamhetslokal med personal-

utrymmen på Kista Äng. Lokalen hyrs av fastighetskontoret till en preliminär 

årlig hyreskostnad om 1 643 848 kr. Servicelägenheterna är fördelade på tre 

byggherrar vilket medför att tillträdet kommer ske i etapper, första tillträdet 

bedöms kunna ske 2022. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 12 december 2017.  

Dnr 2.6.-473-2017.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag 
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§ 11 
Översyn av stadens budget- och skuldrådgivning samt riktlinjer för 
budget- och skuldrådgivning 
Svar på remisser från kommunstyrelsen  

 

Beslut 
Remisserna besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Socialförvaltningen, har i samverkan med stadsdelsförvaltningarna, genomfört 

en översyn av hur stadens budget- och skuldrådgivning är organiserat och 

fördelat över staden. Översynen innehåller förslag till utvecklingsområden och 

aktiviteter. Syftet med översynen har varit att skapa ett mer likställt arbete över 

hela staden. Även förslag till nya riktlinjer för stadens budget- och skuldrådgiv-

ning har tagits fram. Förslaget till riktlinjer har bl. a. anpassats efter Konsument-

verkets nationella rekommendationer och hänsyn har tagits till slutsatser i den 

tidigare genomförda översynen. Socialförvaltningen förordar att budget- och 

skuldrådgivningen är fortsatt lokalt organiserat och att förvaltningarna ansvarar 

för den lokala utformningen. Förvaltningen delar denna bedömning. Rikt- 

linjerna, i sin tur, bedöms enligt förvaltningen vara heltäckande och stämmer väl 

överens med den budget- och skuldrådgivning som redan idag bedrivs inom 

stadsdelsområdet. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 4 januari 2018.  

Dnr 1.5.1.-511-2017 och 1.5.1.-512-2017  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

 

Beslutsgång  
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 12 
Remiss inför revidering av ramavtal med SISAB gällande 

utbildningslokaler 
Svar på remiss från kommunstyrelsen  
 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Remissen innehåller ett förslag till revidering av ramavtalet med Skolfastigheter 

i Stockholm AB, SISAB. Revideringen syftar till att skapa ökade incitament att 

bygga rationellt och kostnadseffektivt i samband med om-, ny och tillbyggnader. 

I samband med revideringen föreslås ett antal justeringar för att förbättra och 

förtydliga hyresförhållandena mellan SISAB och inhyrande nämnder gällande 

de pedagogiska lokalerna. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 6 december 2017.  

Dnr 1.5.1.-606-2017.  

  

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag 
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§ 13 
Svar på remiss av Förslag till reviderad läroplan för förskolan 
Svar på remiss från kommunstyrelsen genom kontorsutlåtande 

 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 
Ärendet  
Skolverket skickade den 20 december 2017 ut en remiss om förslag till ny 

läroplan för förskolan. Svar på remissen ska lämnas till Skolverket den 2 

februari 2018. Konsekvensen av den korta remisstiden är att ärendet inte hunnit 

behandlas i berörda nämnder. Remissen skickades till nämnderna den  

20 december för kontorsyttrande av berörda förvaltningar senast den  

29 december 2017. Stadsdelsförvaltningens svar har skickats till ansvarig rotel 

den 29 december. 

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 januari 2018.  
Dnr 1.5.1.-581-2017 

Särskilt uttalande 
Ordföranden Elvir Kazinic m.fl. (S), ledamoten Martin Michel m.fl. (MP) och 

ledamoten Niklas Thorén (V) lämnade ett gemensamt särskilt uttalande: 

 

Vi tycker att förslaget till reviderad läroplan för förskolan är ett heltäckande och 

bra dokument. Vi tycker också att förvaltningens remissvar är bra. Förvaltningen 

pekar på ett mycket viktigt område som vi gärna konkretiserar med följande text 

kopplad till rubriken ”En likvärdig utbildning” på sid 3 i stadsdelsförvaltningens 

tjänsteutlåtande: 

 

Barn som uppvisar tecken på rädsla och otrygghet behöver extra stöd som till 

exempel en extra resurs. Den möjligheten finns redan.  Stödet behöver ske i 

samråd med vårdnadshavaren. Det är också viktigt att stödet och kunskapen om 

barnets behov följer med vid övergången till skolan.  

 

Senare tids forskning och rapportering i media gällande ungdomars 

misslyckande i utbildning och jobb, och som senare kan leda till drogmissbruk, 

kriminalitet och sociala problem, har i många fall visat sig kunna spåras som en 

konsekvens av otrygghet och rädsla tillbaka till tidig ålder. 
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§ 14 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter     
 

Inkommen skrivelse 
Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla.  
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§ 15 
Postlista   
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av postlista från och med den 5 december 2017 till och med den  

10 januari 2018.  
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§ 16 
Uppdragslista 
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 11 januari 2018. 
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§ 17 
Konferenser och utbildningar  
 
Beslut  
Samtliga ledamöter och ersättare i nämnden får delta i en utbildning i juridik för 

förtroendevalda 19 februari 2018, klockan 17.00-20.00, i förvaltningshuset, 

Borgarfjordsgatan 14 i Kista.  

 

Deltagarna får dagarvode samt ersättning för förlorad arbetsinkomst vid behov.  
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§ 18 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde  
 
Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmälan av protokoll från Nämndens råd för funktionshinderfrågors  

sammanträde den 14 december 2017. 
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§ 19 
Anmälan av delegationsbeslut     
 

Inga delegationsbeslut fanns att anmäla.  
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§ 20 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag m.m.   
 

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna.  

 
Ärendet 
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna till eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen: 

 

1. Utdrag ur protokoll fört vid Stockholms kommunfullmäktiges sammanträde 

den 11 december 2017 Protokollsutdrag, § 20 Program för barnets rättigheter 

och inflytande i Stockholms stad 2018 - 2022. 

dnr: 1.5.1.-329-2017 

 

2. Utdrag ur protokoll fört vid Stockholms kommunfullmäktiges sammanträde 

den 11 december 2017 Protokollsutdrag, § 22 Program för ett jämställt 

Stockholm 2018-2022. 

dnr: 1.5.1.-328-2017 

 

3. Utdrag ur protokoll fört vid Stockholms kommunfullmäktiges sammanträde 

den 11 december 2017 Protokollsutdrag, § 27 Utomhusbad på Järvafältet. 

dnr: 1.5.3.-486-2017 
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Bilaga 1 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 25 januari 2018  

Närvaro vid omedelbart justerade beslut §§ 8, 9, 10, 12      

 

X = närvarande vid handläggningen av samtliga omedelbart justerade paragrafer.  

 Parti Namn Närvaro §§ Tjänstgörande 

ersättare 

Ordförande  S Elvir Kazinic       X  

Vice ordförande  M Benjamin Dousa       X  

     

Ledamöter S Kerstin Aggefors        X  

 S Staffan Svärd       X  

 S Galina Monsalves Leal       X  

 MP Martin Michel       X  

 MP Ahmet Music  XXX          X  

 V Niklas Thorén          X  

 M Aleks Sakala         X  

 M Tatjana Kovacic        X  

 M Kerstin Thufvesson         - Jean-Robert Nino 

 M Mats Rydelius        X  

 L Amela de la Cruz        X  

   

 

  

Ersättare S Estanislao Mboro                   X 

 S Soma Amin       X                      

 S Daniel Katebi       X                       

 S Kyllikki Iroegbu       X  

 MP Tomas Beer        X  

 MP Lara Siadat       X  

 V Ahmed Sharaf Abdi       X  

 M Basit Choudhury        -                       

 M Jean-Robert Nino                    X 

 M Sinan Tayeb       X  

 L Asi Rebbati       X                    

 C Banar Sabet        X  

 KD Sofia Tahko       X  

Tjänstemän     

Stadsdels-

direktör  

 Ulla Thorslund       X  

Kanslichef  Johan Hernman       X  

Ekonomichef  Alex Baena       X  

Avdelningschef  Ulrika Axelsson        -   

Avdelningschef  Susanne Tengberg       X  
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tf Avdelningschef  Annika Björklund      X  

tf Avdelningschef  Aila Laukkonen      X  

Personalchef  Tiina Palmquist      X  

Strateg  Ingrid Friberg      X  

Registrator  Julia Jonsson      X  

Nämndsekr.   Tove Nilsson       X  

Adm.sekr.   Monica Holst       X  

     

Personal-

företrädare 

    

Kommunal  Riitta Eddib      X  

Vision  Ismahan Ayranci        -  

SACO  Ebba Prytz -   

Lärarförbund  Anders Bengtsson      X  

 

 


